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Abstract (en)
A road-cleaning vehicle has a pivotably mounted sweepings container (4) which has a sweepings inlet (17) connected to a suction nozzle on
the road surface and an outlet (21) for the suction air of a suction blower (15). As a result of the fact that the suction opening (16) of the suction
blower (15) is mounted in the cover (6) of the sweepings container (4) turned away from the accumulated sweepings (18) and directed upwards, an
improved separation of the swept material (13) from the air sucked in through a pipe (10) is achieved. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Strassenkehrmaschine besitzt einen schwenkbar gelagerten Kehrichtbehälter (4), welcher einen mit einer Saugdüse an der Strassenoberfläche
verbundenen Kehrichteinlass (17) und einen Auslass (21) für die Saugluft eines Sauggebläses (15) aufweist. Dadurch, dass die Ansaugöffnung (16)
des Sauggebläses (15) im Deckel (6) des Kehrichtbehälters (4) vom gesammelten Kehricht (18) abgewendet und nach oben gerichtet montiert ist,
wird eine verbesserte Trennung des Kehrgutes (13) von der durch ein Rohr (10) angesaugten Luft erreicht. <IMAGE>
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